
Referat nr. 507 

Bestyrelsesmøde: Afholdt mandag den 17. juni 2024, kl. 16.00 

Astrup 

Det går den rigtige vej, vi mangler at få synet 49 installationer ved vores nye forbrugere. Det er 
godkendelse af installationer, syn af alt er installeret korrekt og plombering af installationerne. 

  

Økonomiopfølgning 01.01.24-31.05.2024 

Vi må derfor desværre forvente at vi kommer ud af 2024 med et underskud mellem 3,2-3,8 
mio. kr. Det vurderes derfor at det er nødvendigt at vi gør noget ved prisen for 2024.  

Det giver dog den risiko at folk vil spare på varmen, så det alligevel ikke dækker det forventede 
underskud.  

  

Banekrydsning Sindal Biogas og Sindal Vandværk 

Rådgivningsfirmaet Lønborg undersøger priserne på en tunnel og underboring. Tidshorisonten 
er realistisk med udførsel sommer 2026. 

  

Direktør 

Anders Klinge (EY) og adv. Pernille Aagaard, arbejder sammen om at finde flere værker der kan 
være med i et fælles søgsmål, det er de sikre på at de kan og hun har vurderet at vi har en 
meget god sag.  

I tirsdags havde SGJ og JS møde med ovnmurer og smedefirma, de skal nu bruge længere tid 
end først antaget og vi ser ind i 25-27 dage med flisværket ude af drift. Vi afventer at de 
fremsender timeoverslag, så vi har en ny kalkulation for omkostninger. 

Vi har i denne uge haft møde med HedeDanmark og flisen stiger igen med 5%. Det er 
desværre den udvikling der er pt.  

  

 


